
Styrelseprotokoll PLUM

Datum: 2023-02-15

Mötesform: Styrelsemöte

Plats: Föreningsrummet N.BET

Sekreterare: Olivia Holmberg

Närvarande: Evelina Eriksson, Lovisa Berlin, Martina Dahlberg, Linda Hedin, David
Jansson

Emelia Öhman ansluter senare till mötet

Förkortningarna som finns angivna under punkterna innebär följande; (I) för
information, (D) för diskussion, (R) för reflektion och (B) för beslut.

1 § Mötet öppnas

● 15.01

2 § Val av justerare

● Linda

3 § Godkännande av dagordningen

● Dagordningen godkänns

4 § Ordförande:

● Stormötet
- Stormötet kommer att genomföras på måndag kommande vecka, vice

ordförande från Umeå studentkår kommer att vara mötesordförande. (I)
- Tilda kommer under stormötet att redovisa budgeten från föregående år.

(I)



- Evelina har beställt pynt, detta kommer även kunna användas vid senare
tillfälle. (I)

- PLUM kommer att bjuda de medlemmar som deltar vid stormötet på
semlor. (I)

- Då det endast är medlemmar i PLUM som har rösträtt under mötet ska
samtliga deltagare bockas av vid insläpp, beslut om att David och Olivia
har ansvar för detta. (B)

● Möte med samarbetspartners
- Evelina har haft ett första möte med samtliga av våra samarbetspartners,

där de tillsammans gick igenom vår verksamhetsplanering och mål för
det kommande verksamhetsåret. (I)

- Evelina lyfte frågan om de hade kunnat tänka sig att synas på PLUMs
kläder vilket de tackade ja till. (I)

● Eventuell utbildning för valberedning
- Senaste åren har det varit flera avhopp efter det att nya styrelsen tillsatts,

Evelina har därför haft en diskussion med både Umeå Studentkår samt
SSR angående en eventuell utbildning för valberedningen. (I)

- Syftet med denna är att valberedningen ska få mer information inför
rekryteringen av nya styrelsen och att detta ska leda till färre avhopp.

● Intressekoll inför eventuellt studiebesök
- Både SSR och Vision erbjuder PLUMs medlemmar en möjlighet att få

komma på studiebesök på en arbetsplats inom valfri bransch. (I)
- Ska se över intresset för detta bland våra medlemmar och vars de helst

skulle vilja åka om det skulle bli aktuellt. (D)
- Beslut att Martina ska lägga ut en poll på instagram för att kolla

intresset. (B)

● Möte med kårens studentlivssamordnare
- Evelina ska ha möte med studentlivssamordnaren i Umeå studentkår

angående mottagningen för HT23, ska återkoppla vid nästa möte vad
som diskuterats på detta. (I)

● Möte med kårens ordförande
- Evelina ska även ha ett möte med ordförande i Umeå studentkår, tanken

är att de ska diskutera mer ingående vilka policys som gäller, bland
annat angående hållbarhetsarbete. (I)

● Kassörsutbildning
- Den 27:e februari kommer Evelina tillsammans med nya

ekonomiansvarig att delta vid en kassörsutbildning. (I)



● BetSek presentation
- Tidigare år har PLUM tillägnat en dag på instagram åt att presentera

BETSEK och vad de arbetar med, förslag på att göra detta även i år. (D)
- Syftet med detta är att våra medlemmar ska få en inblick i vad BETSEK

faktiskt är och hur de jobbar.
- Förslag på att detta även kan framgå i broschyren som nollorna ska få

vid mottagningen. (D)

● Studentombud hos kåren
- Evelina föreslår att vi ska uppmärksamma studentombudet i Umeå

studentkår för våra medlemmar, t.ex. på vår sociala kanaler.
- Studentombudet fungerar som ett stöd för studenter i frågor som rör

utbildning och arbetsmiljö och problem som kan uppstå under
studietiden. (I)

- Beslut om att denna info ska gå ut till våra medlemmar via instagram
och att Martina ansvarar för detta. (B)

● Styrelserummet
- Information avseende att styrelserummet endast ska avses för

styrelsearbete. (I)

5 § Vice Ordförande:

6 § Sport- & hälsoansvarig:

● Champion Volley WC + hallhyra för träning
- Lovisa har försökt få tag i Umeå studentkår samt kommunen angående

bokning av hall men har inte fått klarhet i hur hon ska gå tillväga, har
därför bokat en hall privat för träningstillfället som kommer att äga rum
på onsdag mellan kl 16-17 på Ålidhemsskolan. (I)

- Lovisa ska skapa ett evenemang på facebook där man får anmäla sig till
turneringen och även om man kommer att delta vid träningstillfället. (I)

- Ska försöka dra ihop ett gäng som ska agera hejarklack, kvällen avslutas
sedan för samtliga på Rouge där Myra Granberg spelar. (I)

- Lovisa ska prata med tidigare sport och hälsoansvarig i 2:an och 3:an
som ska hjälpa till att pusha eventet. (I)

Emelia ansluter till mötet

● Hälsa på campus



- Hälsa på campus kommer att anordnas under tisdag och onsdag nästa
vecka. (I)

- Beslut om att Martina ska marknadsföra detta på instagram. (B)

● Presentation av utskott
- Lucas Malmström, Erik Sandström, Ludwig Svensson och Maja

Landström kommer att sitta med i sport-och hälsoutskottet. (I)

● Presentation av suppleant
- Ida Törnberg kommer att sitta som suppleant. (I)

● Inventering
- Lovisa var nere i förrådet och kollade igenom utbudet inför P-festen, har

påbörjat en inventering. (I)
- Har skapat ett excelark i facebook-gruppen som samtliga

styrelsemedlemmar har tillgång till, detta ska färdigställas och ska
redigeras när man tar något ur förrådet exempelvis. (I)

- Kommer även att ske en inventering i styrelserummet framöver.
- Lovisa har frågat tillfälliga eventansvarig Ellen om vad som finns kvar

från p-festen, ska kolla upp vars heliumet är tills på måndag. (D)

7 § Pr- & marknadsföringsansvarig:

● Profilkläder och tryck
- Martina har beställt västar till samtliga styrelsemedlemmar med

undantag för de poster som är vakanta, dessa kommer att beställas när
posterna är tillsatta. (I)

- Västarna kommer att tryckas hos en firma en Umeå. (I)
- Beslut om att Martina ska be om separata fakturor från tryckfirman då

PLUM kommer att fakturera samarbetspartners för en del av summan.
(B)

● Presentation av utskott och suppleant
- Sonja-Liza Gustafsson kommer att sitta i utskottet tillsammans med

Agnes Järlehag som kommer att vara suppleant. (I)
- Förslag på att ta fram någon form av merch till våra medlemmar samt ett

månadsbrev som ska sammanfatta föregående månads genomförda
event, kommande event samt lite annan nyttig info. (I)

● Deadline för inlägg
- Martina upplever att det periodvis kan bli hög belastning på våra sociala

kanaler och föreslår därför att information som ska gå ut till våra
medlemmar denna väg bör meddelas till henne i förväg. (R)



- Syftet med detta är både att underlätta arbetet samt för att det ska finnas
möjlighet att planera informationsutskick.

8 § Utbildning- & näringslivsansvarig:

● Föreläsning - psykisk ohälsa
- Linda har kontaktat Feelgood angående den kommande föreläsningen om

psykisk ohälsa och väntar nu på svar från dem. (I)
- Denna kommer att genomföras den 18 april, Linda ska försöka få tag i en sal

tills nästa möte.

● Awareness dagar i våra sociala medier
- Förslag på att välja ut ett par dagar under året som vi uppmärksammar i våra

sociala kanaler för att arbeta mer inkluderande mot våra medlemmar. (D)
- Linda ska kolla upp detta och lägga fram en kalender med förslag på dessa

dagar inför nästa möte. (B)

9 § BetSek-representant:

● Lådbilsrace
- David har varit möte med BETSEK där vi blivit erbjudna att delta i ett

eventuellt lådbilsrace på valborgsmässoafton. (D)
- Ska kolla upp mer praktisk info och återkoppla.

● Gemensam avslutningsfest
- Det har framkommit ett förslag på att genomföra en gemensam avslutningsfest

tillsammans med de andra programmen under BETSEK. (D)
- PLUM har redan planerat flera evenmang under slutet av maj månad, känns av

den anledningen inte aktuellt för tillfället.

10 § Övrigt:

● Utskick anmälan till general
- Första utbildningen för generaler samt huvudfaddrar är den 28 mars. (I)
- På tisdag ska ansökan till generalerna gå ut till våra medlemmar, inför detta

ska det skapas ett googledocs formulär, anmälan stängs den 7:e mars.
- Evelina och Emelia kommer att närvara vid intervju. (D)
- Emelia ska kolla med kåren hur tillsättningen av huvudfaddrar ser ut samt vad

uppdraget innebär mer exakt.

● P-programmet 40 år
- Evelina informerar att P-riks gärna ville delta, ska kolla med Jenny om det är

möjligt. (I)
- Akavia vill också närvara, Evelina ska kolla med våra andra samarbetspartners

om de också skulle vilja vara på plats. (I)
- Förslag på att vi i PLUM ska närvara.



● Återspark
- Verkar ha blivit ett missförstånd i denna fråga, föregående år har denna

anordnats av eventgruppen, förslag på att fortsätta på samma upplägg. (D)

● Hållbarhetsarbete
- Emelia ska ha möte med Umeå studentkår nästa vecka angående deras

riktlinjer i hållbarhetsfrågor. (I)
- Förslag på att anordna en loppis alternativt en klädbytardag för våra

medlemmar framöver. (D)

11 § Nästa möte

● 1 mars, 9.00-12.00

12 § Mötet avslutas

● 17.02

Justerad av: Linda Hedin 21/2-2023


